

DARMOSHARK KI GAMING KEYBOARD QUICK START GUIDE

运营商: 香港飞翔科技集团有限公司
 制造商: 深圳市宝安区智源电子厂 地址: 深圳市宝安区沙井南浦路
 Operator: Motospeed Technology Group Limited
 Manufacturer: Mototech Technology Group Limited
 Address: Nanpu Road, Shajing, Bao'an Shenzhen P.R. China
 HOTLINE: 4008-860-368
 以上数据仅供参考, 实物与图片可能不相符!
 最终解释权归本公司所有
WWW.DARMOSHARK.CN



FN + F1 = player	FN+F1=播放器
FN + F2 = volume down	FN+F2=音量减
FN + F3 = volume up	FN+F3=音量加
FN + F4 = mute	FN+F4=静音
FN + F5 = stop	FN+F5=停止
FN + F6 = last song	FN+F6=上一曲
FN + F7 = pause / play	FN+F7=暂停/播放
FN + F8 = next song	FN+F8=下一曲
FN + F9 = mail	FN+F9=邮件
FN + F10 = website address	FN+F10=网址
FN + F11 = computer	FN+F11=电脑
FN + F12 = calculator	FN+F12=计算器

SYSTEM REQUIREMENTS:

WINDOWS XP/WIN7/WIN8/WIN10
 MAC or compatible computer

WINDOWS XP/WIN7/WIN8/WIN10
 MAC或是相容电脑

FUNCTIONAL SPECIFICATIONS

1. Wired mode supports full key and no punch, while wireless mode supports 19 key and no punch
2. Wired MODE USB working voltage: +5V±5%, maximum current: 300MA
3. 2.4G mode lithium battery operating voltage 3.7V-2400mah, maximum current: 380MA
4. The lights are fully lit in wireless mode, and the usage time is about 60 hours (interval usage); When lights are off, approximately 300 hours of use (interval of use)
5. 2.4g mode pairing: insert the receiver, and at the same time, press FN+P to start the matching code (the blue light flashes once under the WIN key cap). If the matching code is successful, the blue light will be off. If the code fails, repeat the above action.
6. 2.4g Mode: when the keyboard is pressed without keys, it will automatically enter the sleep mode for 1-2 minutes and can be awakened by any key.
7. Wired mode: when the data line is connected to the computer, it will automatically switch to wired mode.
8. Warm tips: In Apple computer system, only the player can be used when FN key combination function is used. The previous song and the next song are used.

中文

尺寸: 365X118X41MM
 重量: 827g
 寿命: 50,000,000times(次)
 电流: 380mA
 数量: 100键

English

Size: 365X118X41MM
 Weight: 827g
 Lifetime: 50,000,000times
 Current: 380mA
 Quantity: 100 keys

Español

Tamaño: 365X118X41MM
 Peso: 827g
 Vida útil: 50,000,000 veces (veces)
 Corriente: 380mA
 Cantidad: 100 teclas

Türk dili

Boyut: 365X118X41MM
 Ağırlık: 827g
 Ömür boyu: 50,000,000 kez
 Akım: 380mA
 Miktar: 100 tuş

Português

Tamanho: 365X118X41MM
 Peso: 827g
 Tempo de vida: 50.000.000 vezes
 Corrente: 380mA
 Quantidade: 100 teclas

Українська

Розмір: 365X118X41MM
 Вага: 827г
 Термін служби: 50 000 000 разів
 Струм: 380mA
 Кількість: 100 ключі

Ελληνικά

Μέγεθος 365X118X41MM
 Βάρος 827g
 Διάρκεια ζωής 50.000.000 φορές
 Τρέχουσα 380mA
 Ποσότητα 100 πλήκτρα

Deutsch

Größe: 365X118X41MM
 Gewicht: 827 g
 Lebensdauer: 50.000.000 mal
 Strom: 380mA
 Anzahl: 100 Tasten

Polski

Rozmiar: 365X118X41MM
 Ciężar: 827g
 Żywotność: 50 000 000 razy
 Natężenie prądu: 380 mA
 Ilość: 100 klucze

功能说明

1. 有线模式支持全键无冲, 无线模式支持19键无冲
2. 有线模式USB工作电压: +5V±5%, 使用最大电流: 300MA
3. 2.4G模式锂电池工作电压3.7V-2400MAH, 使用最大电流: 380MA
4. 无线模式下灯光全点亮, 大约使用时间为: 60小时(间隔使用); 当关闭灯光, 大约使用 时间为: 300小时(间隔使用)
5. 2.4G模式配对: 插入接收器, 同时短按FN+P 启动对码(WIN字键帽下蓝色指示灯闪烁一次), 对码成功, 则指示蓝灯熄灭; 如对码失败, 重复以上动作。
6. 2.4G模式下, 当键盘无按键按下时, 1-2分钟, 自动进入休眠模式, 可任意按键唤醒。

灯效模式设置

- 按FN+prtscr进入“流光模式”：
键盘背光由左至右或由右至左逐级缓缓流动。
按FN+Delete组合键，切换随机七彩和8单色。
支持FN+左右组合键，可调光波流动的左右方向。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr进入“波浪模式”：
键盘背光由左至右或由右至左流动。
按FN+Delete组合键，切换随机七彩和8单色。
支持FN+左右组合键，可调波浪的左右方向。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr进入“混光模式”：
键盘背光每排一种颜色，随机七彩像彩带一般。
支持FN+左右上下方向调节。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“旋转模式”：
键盘背光颜色状如轮盘旋转。
按FN+Delete组合键，切换随机七彩和8单色。
支持FN+左右键左右方向旋转调节。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“雨滴模式”：
键盘背光状如雨滴贴窗滑落，五彩斑斓，时疾时徐。
按FN+Delete组合键，切换随机七彩和8单色。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“激光模式”：
背光关闭，当按键按下时，该按键亮起一种背光颜色，向两侧以拖尾的方式射出。
按FN+Delete组合键，切换七彩和8单色。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“七彩喷泉”：
键盘背光呈7彩颜色，由内向外扩散或者由外向内收拢。
支持FN+上下键可调光波流动的内外方向。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“繁星点点”：
键盘背光如夜空之点点繁星，五光十色，眨眼闪烁。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“正玄光波”：
键盘背光由左向右流动，犹如一条七彩光波以正弦曲线形式上下波动翻飞，拖尾渐灭。
按FN+Delete组合键，切换七彩和8单色。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“左右逢源”：
键盘背光由左至右或由右至左依次划过，左右交替，逐颗点亮后，呈拖尾而行，渐行渐灭。
按FN+Delete组合键，切换七彩和8单色。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“数码时代”：
键盘的背光呈节奏感跳动闪烁。
按FN+Delete组合键，切换七彩和8单色。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“旋涡模式”：
键盘背光颜色由外向内逐级旋转。
按FN+Delete组合键，切换七彩和8单色。
- 支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“即按即灭”：
键盘整体背光常亮，亮度/颜色以之前调节的记忆参数为准。
按FN+Delete组合键，切换七彩和8单色。
- 支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“即按即亮”：
背光关闭，默认情况下，每次按键按下时随即亮起一种背光颜色，松开按键后按键背光随之延时熄灭。
按FN+Delete组合键，切换8种颜色及自动循环跳变。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“涟漪模式”：
以按下的按键为中心，向四周波动扩散出一层五颜六色波浪，粼粼涌动，渐行渐远。
按FN+Delete组合键，切换七彩和8单色。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“静态模式”：
键盘整体背光常亮，亮度以之前调节的记忆参数为准。
按FN+Delete组合键，切换七彩和8单色。
支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“呼吸模式”：
键盘整体背光模拟呼吸节奏，实现由灭至最高亮度的曲线变化。亮度、颜色及呼吸节奏速度，以之前调节的记忆参数为准。
按FN+Delete组合键，切换七彩和8单色。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节
- 再次按下FN+prtscr键进入“霓虹模式”：
键盘整体背光亮度不变，灯光颜色呈七彩色交替变幻，亮度及变幻速度，以之前调节的记忆参数为准。
支持FN+“=”键六级速度调节,支持FN+上下键六级亮度调节

LIGHT EFFECT MODE SETTINGS

- Press FN+ PRTSCR to enter "Streamer mode":
Keyboard backlight flows slowly from left to right or right to left step by step.
Press the FN+Delete key combination to toggle random 7 colors and 8 monochrome.
Support FN+ left and right key combination, adjustable light wave flow left and right direction.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR again to enter "wave mode":
Keyboard backlight flows from left to right or right to left.
Press the FN+Delete key combination to toggle random 7 colors and 8 monochrome.
Support FN+ left and right key combination, adjustable wave left and right direction.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR again to enter "Mixed light mode":
Keyboard backlight each row of a color, random seven colors like ribbon general.
Support FN+ left and right up and down direction adjustment.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR key again to enter "Rotation mode":
The keyboard is backlit in color like a wheel spinning.
Press the FN+Delete key combination to toggle random 7 colors and 8 monochrome.
Support FN+ left and right key left and right direction rotation adjustment.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR key again to enter "Raindrop mode":
Keyboard backlight like raindrops stick window slide, colorful, when the disease xu.
Press the FN+Delete key combination to toggle random 7 colors and 8 monochrome.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR key again to enter "laser mode":
The backlight is off. When the key is pressed, the key lights up a backlight color and shoots out to the sides in a trailing way.
Press the FN+Delete combination key to switch between 7 colors and 8 monochrome.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR key again to enter the "Colorful Fountain":
The keyboard backlight is 7 color, diffused from the inside out or closed from the outside in.
Support FN+ up and down key to adjust the flow of light wave inside and outside the direction.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR again to enter The Starry Sky:
Keyboard backlight is like the stars in the night sky, colorful, blinking twinkling.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR key again to enter "positive light wave":
The keyboard backlight flows from left to right, like a colorful light wave in the form of a sinusoidal wave up and down, trailing gradually out.
Press the FN+Delete combination key to switch between 7 colors and 8 monochrome.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR key again to enter "Both ways":
Keyboard backlight from left to right or from right to left in turn across, left and right alternately, diagonal line by line, one by one after the light, show a trailing line, gradually out.
Press the FN+Delete combination key to switch between 7 colors and 8 monochrome.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR again to enter the "Digital Age":
The keyboard's backlight pulsates in rhythm.
Press the FN+Delete combination key to switch between 7 colors and 8 monochrome.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR key again to enter "Vortex mode":
The keyboard backlight color is rotated step by step from outside to inside.
Press the FN+Delete combination key to switch between 7 colors and 8 monochrome.
- Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR key again to enter "Press and go":
The overall backlight of the keyboard is always bright, and the brightness/color is subject to the memory parameters previously adjusted.
Press the FN+Delete combination key to switch between 7 colors and 8 monochrome.
- Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR key again to enter "Press now and light up":
Backlight off. By default, a backlight color will light up each time the key is pressed
The backlight goes out later.
Press FN+Delete combination key to switch 8 colors and auto cycle change.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR key again to enter "Ripple mode":
With the press of the button as the center, to all around the wave spread out a layer of colorful waves, sparkling surging, gradually walk away.
Press the FN+Delete combination key to switch between 7 colors and 8 monochrome.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR again to enter "Static Mode":
The overall backlight of the keyboard is always bright, and the brightness is subject to the memory parameters adjusted before.
Press the FN+Delete combination key to switch between 7 colors and 8 monochrome.
Support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR again to enter "breathing mode":
The keyboard whole backlight simulates the breathing rhythm, realizing the curve change from out to the highest brightness. Brightness, color and breath
The rhythm speed is subject to the memory parameters previously adjusted.
Press the FN+Delete combination key to switch between 7 colors and 8 monochrome.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment
- Press FN+ PRTSCR again to enter "Neon Mode":
The overall backlight of the keyboard is unchanged, and the color of the light is changed by different colors. The brightness and speed are changed before
The adjusted memory parameters shall prevail.
Support FN+ "=" key six speed adjustment, support FN+ up and down key six brightness adjustment